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 Geçen gün AK Parti Kırşehir kurucu-
larında uzun süre il yönetimde bulunmuş ve 
hala cumhurbaşkanımın yanındayım diyen 
arkadaşlarla çay ocağında muhabbet ediyo-
ruz.
 Dilimizin döndüğü kadar ülkedeki si-
yasi partilerin dününü, bugününü, geldikleri 
yerleri konuşsak ta.
 Konu geldi dolaştı AK Parti il seçim-
lerine.
 Belli ki dertliydi.
 Milli görüşten beri geldiğini 

 Sağlık-Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Yasin Yücesan, sağlık ça-
lışanlarının özlük haklarını savun-
maya devam ediyor. 
 Başkan Yücesan, sağlık 
profesyonellerinin gece çalışma 
koşullarına dikkat çekerek, “Gece 
Çalışma Tazminatı” talebini gün-
deme taşıdı.

 Başkan Yücesan, sağlık 
çalışanlarının ağır iş yükü altında 
görev yaptığını vurgulayarak şu 
açıklamalarda bulundu:
 “Sağlık hizmetleri, kesin-
tisiz devam eden ve büyük feda-
kârlık gerektiren bir alandır. 
 Gece saatlerinde görev 
yapan hekimlerimiz, 

Sağlık-Sen Kırşehir Şube Başkanı Yasin Yücesan’dan açıklama

“Sağlık Personellerine Gece 
Çalışma Tazminatı Verilmelidir!”

Sağlık-Sen, Gece Çalışan 
Sağlıkçılar İçin Adalet İstiyor!

 Müstakil Sa-
nayici ve İş Adam-
ları Derneği (MÜSİ-
AD) Ankara Şube-
si’nin 26. Olağan 
Genel Kurulu, iş 
dünyasının önde 
gelen temsilcileri ve 
protokol üyelerinin 
geniş katılımıyla 
gerçekleştirildi.  
Genel kurula, 

MÜSİAD Ankara 
Şubesi’nin 26. 

Olağan Genel Kurulu 
gerçekleştirildi

2'de

 Belediye 
Başkanı Selahattin 
Ekicioğlu tüm öğ-
renci, öğretmen ve 
velilere 2024-2025 
eğitim-öğretim yılı-
nın ikinci dönemin-
de başarılar diledi.
 Belediye 
Başkanı Ekicioğlu, 
17 Ocak 2025 Cu-
ma günü ilk döne-
min sona ermesi 
ile başlayan yarıyıl 
tatilinin ardından 
yayınladığı 

BAŞKAN EKİCİOĞLU’ndan, 
2. YARIYIL MESAJI

 Ahiler Kalkınma Ajansı (AHİKA) Yö-
netim Kurulu Toplantısı, Nevşehir'de gerçek-
leştirildi. Nevşehir Valisi Ali Fidan başkanlı-
ğında düzenlenen toplantıya, Kırşehir Valisi 
Murat Sefa Demiryürek de katılım sağladı. 

 Toplantıda, bölge illerinin belediye 
başkanları, il genel meclisi başkanları ve ti-
caret ve sanayi odaları başkanları bir araya 
gelerek önemli değerlendirmelerde bulun-
du.

 Vali Murat Sefa Demiryürek, toplan-
tıya ilişkin yaptığı açıklamada, “Bölge Valile-
rimizin yanı sıra bölge illerimizin belediye 
başkanları, il genel meclisi başkanları ve ti-
caret ve sanayi odaları başkanlarının 

Vali Demiryürek, AHİKA Yönetim
 Kurulu Toplantısı'na katıldı

Bölgesel kalkınma için önemli kararlar alındı

 Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Alparslan Bayraktar, do-
ğal gaz kullanıcılarını sevindire-
cek bir duyuruda bulunarak, bu 
kış boyunca fiyatlarda herhangi 

bir artış yapılmayacağını belirtti.
 Bakan Bayraktar, yaptığı 
açıklamada, “Muhtemelen bu kış 
fiyatlar değişmeyecek, üzerinde 
çalışıyoruz” diyerek, 

Kırşehir’de vatandaşların en çok merakettiği konuların başında
 gelen doğal gaz fiyatlarına ilişkin önemli bir açıklama geldi.

2'de

Doğal gaza 
zam yok: Bakan 

Bayraktar’dan müjde!

RAMAZAN KOMBIÇAK

Emeksiz 
Yemek Olmaz  

6'da

 T.C. Sağlık 
Bakanlığı tarafın-
dan gerçekleştiri-
len değerlendirme 
süreci kapsamın-
da, 1-4 Ekim 2024 
tarihlerinde yapı-
lan incelemeler so-
nucunda Kırşehir 
Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi, 

Kırşehir’de Bebek Dostu 
Hastanelere Teşekkür Belgesi verildi

Akpınar
 Kaymakamı

 Erdoğan
Sofrazlı Köyü’nü

 ziyaret etti

Haberi 
3'te      

Necmettin Erkan, 
TBMM Genel Kurul 

çalışmalarını değerlendirdi

Haberi 
4'te
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“Sağlık Personellerine Gece 
Çalışma Tazminatı Verilmelidir!”
1'den Devam
hemşirelerimiz, ebelerimiz, paramedikleri-
miz ve tüm sağlık profesyonellerimiz fizyo-
lojik ve psikolojik olarak büyük bir yük altın-
dadır.   
 Uyku düzenlerinin bozulması, kro-
nik yorgunluk ve sosyal yaşamın kısıtlanma-
sı gibi ciddi olumsuz etkilerle karşı karşıya 
kalan sağlık çalışanlarımız için adaletli bir 
düzenleme şarttır.”
BAKANLIĞA BAŞVURU YAPILDI
 Sağlık-Sen olarak Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığı’na resmi başvuruda bu-
lunduklarını belirten Yücesan, sağlık çalı-
şanlarının gece çalışmaları için ek tazminat 
hakkı talep ettiklerini dile getirdi. Bu bağ-
lamda, saat 20.00 ile 06.00 arasında görev 
yapan sağlık çalışanlarına Gece Çalışma Taz-
minatı ödenmesi gerektiğini vurguladı.
MEVZUATTA EKSİKLİK VAR!
 Başkan Yücesan, mevcut yasal dü-
zenlemelerde sağlık çalışanları için gece me-
sailerini kapsayan adil bir tazminat sistemi-
nin bulunmadığını ifade ederek, şu noktala-
ra dikkat çekti:
 -657 sayılı Devlet Memurları Kanu-
nu’nda gece çalışması için özel bir düzenle-
me bulunmuyor.
 -4857 sayılı İş Kanunu’nda gece ça-

lışan işçilere artırımlı ödeme yapılırken, sağ-
lık çalışanları için böyle bir hak tanınmıyor.
-Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) normla-
rına göre, gece çalışanlara ek haklar sağ-
lanması gerektiği belirtilirken, Türkiye’de 
sağlık çalışanları bu konuda mağduriyet ya-
şıyor.
SAĞLIK-SEN MÜCADELESİNİ SÜRDÜ-
RECEK
 Sağlık-Sen Kırşehir Şube Başkanı 
Yasin Yücesan, sağlık profesyonellerinin 
gece çalışma koşullarının iyileştirilmesi ve 
ek tazminat haklarının kazanılması için mü-
cadele edeceklerini belirterek şu ifadeleri 
kullandı:
 “Sağlık çalışanlarının gece mesaile-
rinde yaşadığı zorluklar görmezden geline-
mez. Adaletli bir sistem oluşturulana kadar 
sürecin takipçisi olacağız ve sağlık çalışanla-
rımızın haklarını korumaya devam edece-
ğiz.”
 Sağlık çalışanlarının büyük bir bek-
lenti içinde olduğu bu düzenlemenin hayata 
geçirilip geçirilmeyeceği merakla bekleniyor. 
Sağlık-Sen’in girişimleriyle gündeme taşınan 
Gece Çalışma Tazminatı konusunda atılacak 
adımlar, sağlık çalışanları açısından büyük 
önem taşıyor.
(FİLİZ ÖZ)

MÜSİAD Ankara Şubesi’nin 26. 
Olağan Genel Kurulu gerçekleştirildi
1'den Devam
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz 
ve Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bolat teşrif 
ederek programa onur verdi.
 Gerçekleştirilen genel kurula, 
MÜSİAD Kırşehir Başkanı Ali Rıza Aslan ve 
Başkan Yardımcısı Hüseyin Yüksel de katı-
lım sağlayarak Kırşehir iş dünyasını temsil 
etti. 
 Program kapsamında, MÜSİAD’ın 
ülke ekonomisine sağladığı katkılar, girişim-
ciliğin desteklenmesi, iş dünyasında sürdü-
rülebilir büyüme ve yeni dönemde izle-
necek stratejiler hakkında önemli değerlen-
dirmelerde bulunuldu.
 Toplantıda, önceki dönem MÜSİAD 
Ankara Şube Başkanı Hasan Fehmi Yılmaz’a 
hizmetlerinden dolayı teşekkür edilirken, 
yeni başkan seçilen Fatih Bilal Yürek ve yö-
netim kurulu üyeleri tebrik edildi. 
 Yeni dönemde izlenecek yol haritası 

ve iş dünyasına yönelik projeler konusunda 
fikir alışverişinde bulunuldu.
 MÜSİAD’ın sanayi, ticaret ve giri-
şimcilik alanında yeni fırsatlar oluşturmaya 
devam edeceği vurgulanırken, üyeler ara-
sındaki iş birliğinin güçlendirilmesi hedef-
lendi. 
 Genel kurul sonrası yapılan açıkla-
mada, “MÜSİAD, Türkiye’nin ekonomik kal-
kınmasına katkı sağlamaya devam ederken, 
üyeleri arasındaki iş birliğini güçlendirmeyi 
ve sanayi ile ticaret alanında yeni fırsatlar 
oluşturmayı sürdürecektir. Bu vesileyle yeni 
yönetim kuruluna başarılar diliyor, genel ku-
rulun hayırlara vesile olmasını temenni edi-
yoruz.” ifadelerine yer verildi.
 MÜSİAD’ın yeni dönemde hayata 
geçireceği projeler ve iş dünyasına yönelik 
yol haritası, sektör temsilcileri tarafından 
büyük bir merakla bekleniyor.
(HABER MERKEZİ)

BAŞKAN EKİCİOĞLU’ndan,2. YARIYIL MESAJI
1'den Devam
mesajında şunları ifade etti:
 “2024-2025 eğitim-öğretim yılı ilk 
yarıyılını geride bıraktık ve 3 Şubat 2025 Pa-
zartesi günü itibarı ile ikinci döneme başlı-
yoruz. 
 Geleceğimizin teminatı olan sevgili 
öğrencilerimiz, sizler eğitim-öğretim yılının 
birinci döneminde üzerinize düşeni fazlasıy-
la yerine getirdiniz.
  Çocuklarımıza ve onların başarısı 
için gece gündüz demeden çalışan sevgili 
öğretmenlerimize ve velilerimize de ikinci 
dönemde başarılar diliyorum.
 Çocuklarımızın yarıyıl tatillerini iyi 
bir şekilde değerlendirdiklerini ve kalan za-
manlarında da eksik olan ders ve konularını 
tamamladıklarını ümit ediyorum.

 3 Şubat 2025 Pazartesi günü itibarı 
ile ikinci döneme başlayan öğrencilerimize, 
öğretmenlerimize ve velilerimize sağlık ve 
başarı dolu bir dönem geçirmelerini temen-
ni ediyorum.”
 “2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Ça-
lışma Takvimi" genelgesine göre 9 Eylül 
2024 Pazartesi başlayan ilk yarıyılın ardın-
dan 17 Ocak 2025 Cuma günü karneler 
alınmıştı.
 Yarıyıl tatili 31 Ocak 2025 Cuma 
sona erdi. İkinci dönem, 3 Şubat 2025 Pa-
zartesi başlayacak ve 20 Haziran 2025 
Cuma tamamlanacak.
 İkinci dönem ara tatili ise 31 Mart 
2025 Pazartesi başlayıp, 4 Nisan 2025 
Cuma sona erecek.
(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de Bebek Dostu 
Hastanelere Teşekkür Belgesi verildi
1'den Devam
Kaman Devlet Hastanesi ve Özel Musa Gül Hastanesi’nin “Bebek 
Dostu Hastane” unvanlarının devam etmesi kararlaştırıldı.
 Sağlık Bakanlığı’nın yürüttüğü “Bebek Dostu Hastane” 
programı kapsamında anne sütüyle beslenmenin teşviki ve destek-
lenmesi adına başarılı çalışmalar yürüten hastaneler, bu unvanlarını 
koruyarak önemli bir başarıya imza attı. 
 Kırşehir İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Süleyman Ersoy, bu kap-
samda hastanelerin yöneticilerine Teşekkür Belgelerini takdim etti.
 İl Sağlık Müdürü Ersoy, belge takdim töreninde yaptığı 
açıklamada, “Anne sütüyle beslenmenin teşviki, annelerin bilinçlen-
dirilmesi ve yenidoğan bakım hizmetlerinin en iyi şekilde sürdürül-
mesi noktasında özverili çalışmalar yürüten hastane yöneticilerimi-
ze ve tüm sağlık çalışanlarımıza teşekkür ediyorum. Onların bu gay-
retli çalışmaları, sağlıklı nesillerin yetişmesine büyük katkı sağlıyor. 
Başarılarının devamını diliyorum,” ifadelerini kullandı.
 Sağlık Bakanlığı tarafından yürütülen program çerçevesin-
de, bebeklerin anne sütüyle beslenmesini teşvik eden, annelere bu 
süreçte rehberlik eden ve emzirme konusunda bilinçlendirme faali-
yetleri yürüten hastaneler, belirli aralıklarla değerlendirmeye tabi tu-
tuluyor. Bu değerlendirme sonucunda belirlenen kriterleri başarıyla 
sürdüren sağlık kuruluşları, “Bebek Dostu Hastane” unvanlarını ko-
ruyarak annelere ve bebeklere en iyi hizmeti sunmaya devam edi-
yor.
 Bebek Dostu Hastane uygulamaları kapsamında Kırşehir’de 
gerçekleştirilen çalışmaların önümüzdeki süreçte de sürdürüleceği 
ve annelere yönelik bilinçlendirme eğitimlerinin artırılacağı bildirildi.
(HATİCE SÜRMELİ)

Vali Demiryürek, AHİKA Yönetim
 Kurulu Toplantısı'na katıldı

1'den Devam
katılımıyla Nevşehir'de bir araya geldik. Alınan kararların ilimize ve 
bölgemize hayırlar getirmesini dilerim” ifadelerini kullandı.
 Toplantıda, Ahiler Kalkınma Ajansı’nın 2024 yılında gerçek-
leştirdiği faaliyetler detaylı bir şekilde ele alındı. Ayrıca, 2025 yılı 
için planlanan projeler ve kalkınma stratejileri masaya yatırıldı.  
 Bölge illerinin ekonomik gelişimi, yatırım potansiyelleri ve 
kalkınma ajansının sağladığı desteklerin değerlendirildiği toplantı-
da, bölgesel kalkınma adına önemli kararlar alındı.
 AHİKA’nın önümüzdeki yıl için belirlediği stratejik plan çer-
çevesinde, sanayi, tarım, turizm ve teknolojik yatırımlar konuların-
da iş birliklerinin artırılması hedefleniyor. Kalkınma ajansının sundu-
ğu teşvikler ve destek programları da toplantıda gündeme gelir-
ken, Kırşehir’in kalkınma öncelikleri ve projeleri konusunda önemli 
istişarelerde bulunuldu.
 Toplantının ardından, bölge illerinin ekonomik ve sosyal ge-
lişimine katkı sağlayacak projelerin hayata geçirilmesi için iş birliği 
ve ortak hareket etme vurgusu yapıldı. 
 Kırşehir’in kalkınma hedefleri doğrultusunda Ahiler Kalkın-
ma Ajansı’nın sunduğu imkanların en verimli şekilde değerlendiril-
mesi konusunda çalışmaların devam edeceği belirtildi.
(ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Doğal gazazam yok: Bakan 
Bayraktar’dan müjde!

1'den Devam
vatandaşların kış aylarında yüksek faturalarla karşılaşma endişesini 
gidermiş oldu. Türkiye genelinde olduğu gibi Kırşehir’de de elektrik 
ve doğal gaz fiyatlarında önemli sübvansiyonların uygulandığını vur-
gulayan Bakan, 2024 yılında da bu desteğin devam edeceğini ifade 
etti.
400 MİLYAR LİRALIK DESTEK
 Bakan Bayraktar, 2023 yılı sonunda toplamda 275 milyar 
lira olan elektrik ve doğal gaz sübvansiyonlarının 2024 yılı için 400 
milyar liraya çıkacağını belirtti.
  Devletin, vatandaşların enerji maliyetlerini azaltmak ama-
cıyla önemli bir bütçe ayırdığını dile getiren Bakan, yurt genelinde 
doğal gaz abonelerinin de bu destekten faydalandığını söyledi.
 Doğal gazda uygulanan sübvansiyon oranlarının tüm abo-
nelere %65 seviyesinde uygulandığını hatırlatan Bayraktar, “Bu des-
tek sayesinde vatandaşlarımız enerji maliyetleri konusunda daha az 
yük altına giriyor” dedi.
2025 İÇİN DÜZENLEME GÜNDEMDE
 Doğal gaz fiyatlarında 2024 yılı boyunca herhangi bir deği-
şiklik olmayacağını vurgulayan Bakan Bayraktar, 2025 yılı için olası 
bir düzenlemenin gündemde olabileceğini de belirtti. 
 Ancak, mevcut ekonomik planlamalar çerçevesinde bu yıl 
için vatandaşların zam baskısından korunacağını ifade etti.
 Kırşehir’de doğal gaz kullanıcılarını rahatlatan bu açıklama, 
vatandaşlar tarafından olumlu karşılanırken, hükümetin enerji poli-
tikalarına dair atılan adımların yakından takip edildiği gözlemlendi.
(SEVGİ ER)

 Ticaret Bakanlığı Gümrükler Mu-
hafaza ekipleri Mersin, Edirne ve Hakka-
ri'de gerçekleştirdiği operasyonlarda 24 
lüks araç ve 608 kilogram uyuşturucu 
madde ele geçirdi.
 Ticaret Bakanlığından yapılan 
açıklamaya göre, ekipler üç başarılı ope-
rasyona imza attı.
 Mersin Gümrük Muhafaza Kaçak-
çılık ve İstihbarat Müdürlüğü ekiplerince 
Mersin Gümrük Limanı'nda şüpheli görü-
len 12 konteynerle ilgili detaylı inceleme 
başlatıldı.
 Yoğunluk tespit edilmesi üzerine 
konteynerler detaylı şekilde arandı. Söz 
konusu konteynerlerde beyan edildiği 
gibi el aletleri ve dokumaya elverişli yer 
kalıpları değil çeşitli marka ve modeller-
de, 24 lüks binek ve cip tipi araç olduğu 
belirlendi. 
 Piyasa değeri yaklaşık 356,6 mil-
yon lira olan araçlara el konuldu.
Esendere ve Kapıkule'da uyuşturu-
cu operasyonları
 Esendere ve Kapıkule Gümrük 
Muhafaza Kaçakçılık ve İstihbarat Müdür-
lüğü ekiplerince gerçekleştirilen operas-
yonlarda da Türkiye'ye giriş yapmak 
üzere gümrük sahasına gelen şüpheli 
araçlar arandı.
 Hakkari'deki Esendere Gümrük 
Kapısı'nda 431 kilogram eroin, Edirne-
’deki Kapıkule Gümrük Kapısı'nda da 177 
kilogram esrar ele geçirildi.
 İki operasyonda yaklaşık 720 mil-
yon lira değerindeki toplam 608 kilogram 
uyuşturucu maddeye el konuldu.
 Olaylarla ilgili soruşturmalar Mer-
sin, Yüksekova ve Edirne Cumhuriyet baş-
savcılıkları nezdinde sürdürülürken, Tica-
ret Bakanlığı Gümrükler Muhafaza Teşki-
latı, kaçakçılıkla mücadeleye ülkenin eko-
nomik çıkarlarının ve güvenliğinin muha-
faza edilmesi, haksız rekabetin önlenme-
si ve dürüst ticaret erbabının haklarının 
korunması hedefiyle aralıksız devam edi-
yor. (AA)

Ticaret Bakanlığı 
ekiplerinden lüks

 araç ve uyuşturucu 
operasyonları
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 Kırşehir Vali-
si Murat Sefa Demir-
yürek, Boztepe ilçe-
sinde mahalle ve 
köy muhtarlarıyla bir 
araya gelerek Muh-
tarlar Toplantısı ger-
çekleştirdi. İlçede yü-
rütülen kamu hiz-
metleri, vatandaşla-
rın talepleri ve kırsal 
bölgelerin ihtiyaçları-
nın ele alındığı top-
lantıda, muhtarların 
sorunları dinlenerek 
çözüm yolları üzeri-
ne istişarelerde bu-
lunuldu.
 Toplantıya, 
Boztepe Kaymakamı 
Hamza Erdem, İl 
Özel İdaresi, Emni-
yet Müdürlüğü, Jan-
darma Komutanlığı, 
İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü yetkilileri 
ve çeşitli kamu ku-
rumlarının temsilcile-
ri katılım sağladı. 
 İlçede yürü-
tülen projeler, gü-
venlik önlemleri, ta-
rımsal destekler, alt-
yapı çalışmaları ve 
kırsal kalkınma ko-
nularında bilgilendir-
me yapılan toplantı-
da, muhtarların ilet-
tiği talepler detaylı 
şekilde ele alındı.

"Muhtarlarımızın 
Taleplerini Önem-
siyoruz”
 Vali Murat 
Sefa Demiryürek, 
toplantıda yaptığı ko-
nuşmada, muhtarla-
rın mahalle ve köy-
lerde devlet ile va-
tandaş arasında 
önemli bir köprü gö-
revi gördüğünü vur-
guladı. İlçenin gelişi-
mi için sahada çalı-
şan muhtarlarla dü-
zenli olarak bir araya 
gelmenin önemine 
dikkat çeken Vali De-
miryürek, şunları söy-
ledi:
 “Bugün, 
Boztepe ilçemizde 
muhtarlarımızla 
bir araya gelerek 
mahalle ve köyle-
rimizin sorunlarını 
ve ihtiyaçlarını de-
ğerlendirdik. Muh-
tarlarımızın iletti-
ği talepleri dik-
katle dinleyerek, 
imkanlar dahilin-
de çözüme kavuş-
turmak için ilgili 
birimlere gerekli 
talimatları verdik. 
 İlçemizde 
Emniyet, Jandarma, 
Tarım ve İl Özel İda-

resi tarafından yürü-
tülen çalışmalar hak-
kında muhtarlarımı-
za bilgilendirmelerde 
bulunuldu. Bu top-
lantının ilçemizin ge-
lişimi için hayırlı ol-
masını diliyorum.”
 Vali Demir-
yürek, Kırşehir’in 
tüm ilçelerinde muh-
tarlarla düzenli top-
lantılar yapıldığını be-
lirterek, muhtarların 
yerel yönetim süreç-
lerindeki önemine 
vurgu yaptı. 
 "Muhtarları-
mızın ilettiği her 
konu bizim için kıy-
metlidir. Devlet ola-
rak, her zaman va-
tandaşlarımızın ya-
nında olmaya ve ta-
leplerini karşılamaya 
devam edeceğiz." ifa-
delerini kullandı.
Muhtarlar Sorun-
larını ve Talepleri-
ni İletti
 Toplantıda 
Boztepe ilçesindeki 
mahalle ve köy muh-
tarları, bölgenin ihti-
yaçlarına ilişkin çe-
şitli konuları günde-
me getirdi. Özellikle 
altyapı eksiklikleri, 
içme suyu sorunları, 
tarımsal destekler, 

kırsal yolların bakım-
onarımı, güvenlik 
tedbirleri ve sosyal 
projeler hakkında ta-
lepler dile getirildi.
 Muhtarlar, 
kırsal bölgelerde ya-
şayan vatandaşların 
karşılaştığı ulaşım so-
runları, tarımsal üre-
timi artırmaya yöne-
lik desteklerin artırıl-
ması, sulama altya-
pısının güçlendiril-
mesi, sağlık hizmet-
lerine erişimin kolay-
laştırılması ve eğitim 
yatırımları gibi konu-
lara çözüm bulun-
masını talep etti.
 Yetkililer, 
muhtarların dile 
getirdiği konula-
rın kayıt altına 
alındığını ve ilgili 
kurumların bu ta-
lepler doğrultu-
sunda gerekli ça-
lışmaları başlata-
cağını belirtti.
 Emniyet, 
Jandarma ve Tarım 
Yetkilileri Bilgilendir-
me Yaptı
Toplantıda Emniyet 
ve Jandarma yetkili-
leri, mahallelerde ve 
kırsal bölgelerde gü-
venlik önlemleri ko-
nusunda muhtarları 

bilgilendirdi. 
 Son dönem-
de Boztepe’de alınan 
güvenlik tedbirleri, 
asayiş olaylarına 
karşı yürütülen çalış-
malar ve vatandaşla-
rın güvenliğinin sağ-
lanmasına yönelik 
tedbirler anlatıldı.
 Ayrıca İl 
Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü yetkilileri, 
bölgedeki çiftçilere 
verilen destekler, ta-
rımsal üretimi artır-
maya yönelik proje-
ler ve hayvancılık 
sektörüne yönelik 
teşvikler hakkında 
bilgi verdi. 
 Tarım ve 
hayvancılıkla uğra-
şan vatandaşların 
üretim süreçlerinde 
karşılaştığı zorlukla-
rın giderilmesi adına 
yeni çalışmaların 
planlandığı ifade 
edildi.
Muhtarlar Toplan-
tıyı Verimli Buldu
 Muhtarlar, 
toplantının oldukça 
verimli geçtiğini ve il-
çedeki sorunların çö-
zümü noktasında 
önemli bir adım ol-
duğunu belirtti. 
 Yerel yöne-
timlerin muhtarlarla 
düzenli olarak bir 
araya gelmesinin 
kendileri için büyük 
önem taşıdığını vur-
gulayan muhtarlar, 
Vali Demiryürek’e ve 
toplantıya katılan yet-
kililere teşekkür etti.
 Toplantının 
ardından Boztepe il-
çesinde devam eden 
projeler ve muhtar-
ların taleplerine iliş-
kin alınan kararların 
hayata geçirilmesi 
için ilgili birimler ha-
rekete geçti. İlçenin 
gelişimi için kamu ku-
rumlarının koordineli 
bir şekilde çalışmala-
rına devam edeceği 
belirtildi.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Vali Murat Sefa Demiryürek, 
Boztepe’de muhtarlarla buluştu

 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdürlü-
ğü, Milli Eğitim Ba-
kanlığı tarafından alı-
nan karar doğrultu-
sunda “12 Mart 
İstiklal Marşı’nın Ka-
bulü ve Mehmet Akif 
Ersoy’u Anma Günü” 
kapsamında Türkiye 
genelinde ve yurt 
dışı temsilciliklerinde 
gerçekleştirilecek et-
kinliklerin ortak te-
masını kamuoyuna 
duyurdu.
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdürlü-
ğü tarafından yapı-

lan açıklamada, et-
kinliklerin bu yıl “Bir 
Yıldız, Bir Hilal, İlele-
bet İstiklal” teması 
etrafında şekillene-
ceği bildirildi. Açıkla-
mada şu ifadelere 
yer verildi:
 “Milli şairi-
miz Mehmet Akif 
Ersoy’un kaleme al-
dığı, bağımsızlığımı-
zın ve milletimizin az-
mini yansıtan İstiklal 
Marşı’mızın kabulü-
nün 103. yıl dönü-
münü, Bakanlığımı-
zın belirlediği ortak 
tema doğrultusunda 

coşku ve anlam dolu 
etkinliklerle anaca-
ğız. Türkiye genelin-
de ve yurt dışı tem-
silciliklerimizde eş za-
manlı olarak düzen-
lenecek etkinlikler-
de, özellikle genç ne-
sillere milli ruhun, 
bağımsızlık bilincinin 
ve vatan sevgisinin 
aşılanması amaçlan-
maktadır.”
 Kapsamlı et-
kinlik programları 
çerçevesinde okul-
larda ve resmi ku-
rumlarda şiir dinleti-
leri, panel ve konfe-

ranslar, tiyatro gös-
terimleri, resim ve 
kompozisyon yarış-
maları ile çeşitli sa-
natsal ve kültürel fa-
aliyetler düzenle-
necek. Mehmet Akif 
Ersoy’un hayatı, 
eserleri ve İstiklal 
Marşı’nın anlamı üze-
rine farkındalık oluş-
turacak projeler ha-
yata geçirilecek.
 Kırşehir’de 
de bu doğrultuda ha-
zırlıkların sürdüğünü 
belirten İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü yetki-
lileri, tüm okullarda 

ve eğitim kurumla-
rında etkinliklerin du-
yurulacağını ve öğ-
rencilerin katılımıyla 
anlamlı programlar 
düzenleneceğini 
ifade etti.
 12 Mart 
İstiklal Marşı’nın Ka-
bulü ve Mehmet Akif 
Ersoy’u Anma Günü 
etkinliklerinin, genç-
lere milli şuur kazan-
dırmak ve bağımsız-
lık mücadelesinin 
önemini vurgulamak 
adına büyük bir fır-
sat olduğu vurgulan-
dı.(FİLİZ ÖZ)

“Bir Yıldız, 

Bir Hilal, 

İlelebet 

İstiklal”

1'den Devam
bugünler nasıl geldiklerini söyleyip.
 Derdini de birlikte bu ortamda pay-
laşmak istedi.
 Ben bu tek adamlık siyasetin 
özünde var bunlar hep oluyor yaşanıyor 
dert etme desem de başladı anlatmaya.
 “AK Parti kongre sürecinde ve 
büyük ölçüde tamamlandı.
 Demokratiklik adına seçim yapılı-
yor tek listeyle?
 Eğer ki adayınıza çok çok güveni-
yorsanız bırakın isteyenlerde aday adayı 
olsun.
 En büyük sıkıntı bu dayatma 
adaylar yüzünden gelmiyor mu?
 Halkın istediği değil genel merkez-
lerin istediği oluyor.
 Seçmende kuzu kuzu oyunu veri-
yor.
 Mahalli seçimlerin sonuçları orta-
da Kırşehir AK Parti seçmeni unutmuş 
değil.
 Gerçi bunların hiçbirinin derdi ne il 
nede dava…!
 Zaten dava diye bir şey de kalma-
dı aslında.
 Genel başkanınız “gönülleri alın 
küskünleri bulun” diye bulmayı bırakın el-
lerindekiler de gidiyor ve kimsenin tutmak 
gibi bir çabası yok.
 AK Partililer hep şunu derdi “biz re-
isciyiz, Reis için destek veriyoruz.
 Onun eli kolu koynunda kalmasın 
diye ama artık oda bir şey yapmıyor, kay-
beden başkanlarla devam ediyor.
 Kazanmak pek bir şey öğretmez, 
yenilgi çok şey öğretir.
 Halkın mesajını aldık dediniz nasıl 
aldınız?
 Ne anladınız?
 Ne yaptınız?
 Kocaman bir hiç.
 Her kalbin çarpıntısı kendi ecelinin 
ayak sesidir.
 Siz bu kafayla devam edin, parti 
geçmişi olmayan parti kapısını bilmeyen 

yolunu daha yeni öğrenmiş hiç emek ver-
memiş aynı yolu yağmurda çamurda yürü-
memiş güneşin altında yanıp kapı kapı bro-
şür dağıtmamış azarlanmamış hakaretlere 
uğramamış çoluk çocuğunu Per perişan bı-
rakıp sahalarda seçim çalışmalarına katıl-
mamış, kişileri küstürmektesiniz.
 Siz bu düsturla mı yola çıkmıştı-
nız?
 Yola çıktıklarınızı yolda buldukları-
nıza değişirseniz…
 Hem yolunuzu kaybedersiniz hem 
de dostlarınızı.
 Değişim yaptık, liyakate baktık der-
siniz şimdi de, hani her şeye bir kılıfınız 
var ya.
 Hani biz de birlik beraberlik vardı.
 Çalışanı emek vereni hak edeni ge-
tiriyorduk görevlere…
 Çalışanlar yerine yan gelip yatanı 
tutarsanız kaybedince de kimseye kızma-
yın.
 Pardon ya biz dava insanıydık o 
yüzden adam yerine konulmuyoruz.
 Ne emeğe saygı ne hak hukuk ne 
de adalet kalmamış kısacası diğerleriyle ay-
nıyız. “
 Dese de hala kafası partili sistem-
de.
 Arkadaşımız dertli dolmuş boşal-
mak istiyor, dinledikçe açılıyor, konuştukça 
rahatlıyor.
 Aslında dedikleri doğru çünkü 
hayal etiği peşinde gittiği dava dediği artık 
dava değil yönü değişmişti.
 Yönünün değiştiği görmüyordu.
Kendi gibi dava sandığı siyasetin içinde 
dönen dolapları anlamış değildi.

 Kırşehir’in 
Akpınar Kaymakamı 
Ali Erdoğan, ilçeye 
bağlı Sofrazlı 
Köyü’nü ziyaret ede-
rek vatandaşlarla bir 
araya geldi. Köyde 
yürütülen çalışmaları 
yerinde inceleyen 
Kaymakam Erdoğan, 
vatandaşların talep 
ve sorunlarını dinle-
di.
 Ziyaret kap-
samında Cuma na-
mazını köy sakinle-
riyle birlikte eda 

eden Kaymakam Er-
doğan, namaz son-
rası vatandaşlarla 
sohbet ederek köyde 
gerçekleştirilen alt-
yapı ve üstyapı çalış-
malarına ilişkin bilgi 
aldı.  Köylülerle bire-
bir görüşerek talep-
lerini dinleyen Kay-
makam Erdoğan, so-
runların çözümü nok-
tasında gerekli çalış-
maların yapılacağını 
belirtti.
 Köy ziyaret-
lerinin devam edece-

ğini ifade eden Kay-
makam Erdoğan, 
"Vatandaşlarımızın ta-
leplerini ve sorunla-
rını yerinde dinle-
mek, köylerimizde 
yürütülen çalışmaları 
yerinde görmek 
bizim için önemli. 
 Hizmetlerin 
en iyi şekilde yürü-
tülmesi için muhtar-
larımız ve vatandaş-
larımızla iş birliği 
içinde olmaya devam 
edeceğiz.” dedi.
 Sofrazlı 

Köyü sakinleri, Kay-
makam Erdoğan’ın zi-
yaretinden duyduk-
ları memnuniyeti dile 
getirerek, talepleri-
nin yerinde dinlen-
mesinin kendileri için 
önemli olduğunu be-
lirtti. Kaymakam Er-
doğan, köy ziyaretle-
rinin süreceğini ve 
vatandaşların ihti-
yaçlarının karşılan-
ması için çalışmala-
rın devam edeceğini 
ifade etti. 
(SEVGİ ER)

Akpınar Kaymakamı Erdoğan 
Sofrazlı Köyü’nü ziyaret etti
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 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Türki-
ye Büyük Millet Mec-
lisi (TBMM) Genel Ku-
rulu’nda devam 
eden yasama faali-
yetleri hakkında 
açıklamalarda bulun-
du. Milletvekili 
Erkan, özellikle 191 
Sıra Sayılı Bazı Ka-
nunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair 
Kanun Teklifi üzerine 
yapılan görüşmelerin 
önemine dikkat 
çekti.
 TBMM’de 
milletin beklentileri-
ne uygun şekilde ya-
sama çalışmalarının 
yoğun bir tempoda 
sürdüğünü belirten 
Necmettin Erkan, 
söz konusu yasa tek-
lifinin kamu yöneti-
mi, sosyal güvenlik 
ve ekonomi gibi bir-
çok alanda önemli 
düzenlemeler içerdi-
ğini ifade etti.
“Genel Kurul Ça-
lışmalarımıza 
Devam Ediyoruz”
 Milletvekili 

Erkan, TBMM’de 
devam eden çalış-
malar hakkında yap-
tığı açıklamada, 
“191 Sıra Sayılı 
Kanun Teklifinin gö-
rüşmelerini yapmak 
üzere Genel Kurul ça-
lışmalarımıza devam 
ediyoruz. 
 Bu düzen-
leme, vatandaşla-
rımızın hayatını 
doğrudan ilgilen-
diren önemli deği-
şiklikler içermek-
tedir. Amacımız, 
halkımızın refahı-
nı artıracak, sos-
yal ve ekonomik 
anlamda güçlen-
direcek adımları 
hayata geçirmek-
tir.” ifadelerini kul-
landı.
 AK Parti hü-
kümetinin, yasama 
süreçlerinde vatan-
daşların beklenti ve 
taleplerini ön planda 
tuttuğunu belirten 
Vekil Erkan, mecliste 
görüşülen yasa tek-
liflerinin kapsamlı 
analizler sonucu ha-
zırlandığını ve her ke-

simin yararına ola-
cak şekilde şekillen-
dirildiğini vurguladı.
191 Sıra Sayılı 
Kanun Teklifi Ne-
leri İçeriyor?
 TBMM’de gö-
rüşülen 191 Sıra Sa-
yılı Bazı Kanunlarda 
Değişiklik Yapılması-
na Dair Kanun Tekli-
fi, birçok alanda dü-
zenlemeler içermek-
te olup, özellikle şu 
konulara odaklan-
maktadır:
Ekonomik Düzen-
lemeler: Vergi poli-
tikaları, kamu harca-
maları ve ekonomik 
büyümeyi destekle-
yecek bazı teşvik pa-
ketlerini içermekte-
dir.
Sosyal Güvenlik 
ve Çalışma Haya-
tı: Emekli ve çalışan 
kesimi ilgilendiren 
bazı düzenlemeler 
ile sosyal güvenlik re-
formları hedeflen-
mektedir.
Kamu Yönetimi ve 
İdari Yapı: Kamu 
kurumlarının daha 
etkin çalışmasını sağ-

lamak amacıyla bazı 
yönetmeliklerde de-
ğişiklikler öngörül-
mektedir.
Vatandaş Odaklı 
Yenilikler: Günlük 
yaşamı kolaylaştıra-
cak ve bürokrasiyi 
azaltacak çeşitli uy-
gulamaların hayata 
geçirilmesi planlan-
maktadır.
 Söz konusu 
yasa teklifinin yürür-
lüğe girmesiyle bir-
likte vatandaşlara 
daha etkili ve verimli 
bir kamu hizmeti su-
nulmasının hedeflen-
diğini belirten Vekil 
Erkan, düzenleme-
nin özellikle ekono-
mik istikrar, kamu yö-
netiminin etkinliği ve 
sosyal politikaların 
güçlendirilmesi açı-
sından büyük önem 
taşıdığını ifade etti.
“Vatandaşlarımı-
zın Refahı İçin Ça-
lışmaya Devam 
Edeceğiz”
 AK Parti’nin 
bugüne kadar oldu-
ğu gibi bundan 
sonra da halkın bek-

lenti ve taleplerine 
uygun yasalar üze-
rinde çalışacağını be-
lirten Vekil Erkan, 
TBMM’de yapılan ya-
sama faaliyetlerinin 
Türkiye’nin ekono-
mik ve sosyal gelişi-
mi açısından büyük 
bir sorumluluk ge-
rektirdiğini vurgula-
dı.
 Meclis ça-
lışmalarının titiz-
likle yürütüldüğü-
nü belirten Erkan, 
“Vatandaşlarımı-
zın menfaatine 
olan her düzenle-
meyi hayata ge-
çirmek için var gü-
cümüzle çalışıyo-
ruz. 
 TBMM’de ya-
salaşacak her kanun 
teklifinin, halkımızın 
yaşamını daha iyi 
hale getirecek so-
nuçlar doğurması 
için gerekli tüm de-
ğerlendirmeleri yapı-
yoruz.” diyerek, ya-
sama faaliyetlerine 
yönelik kararlılıklarını 
vurguladı. (HATİCE 
SÜRMELİ)

Necmettin Erkan, TBMM Genel 
Kurul çalışmalarını değerlendirdi

 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
“Doğal Olan Normal 
Doğum” sloganıyla 
anne adaylarına ses-
lenerek, tıbbi bir zo-
runluluk olmadığı sü-
rece sezaryen doğu-
mun tercih edilme-
mesi gerektiğini vur-
guladı. 
 Sağlık Ba-
kanlığı’nın yürüttüğü 
farkındalık çalışma-
ları kapsamında Kır-
şehir’de de normal 
doğumun önemi an-
latılarak, anne ve 
bebek sağlığı üzerin-
deki olumlu etkileri-
ne dikkat çekildi.
Normal Doğumun 
Önemi ve Fayda-
ları
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü 
yetkilileri, normal do-
ğumun anne ve 
bebek sağlığı açısın-
dan birçok faydası ol-
duğunu belirterek şu 
açıklamalarda bulun-
du:

Anne İçin Avan-
tajları:
-Doğum sonrası iyi-
leşme süreci daha 
hızlıdır.
-Enfeksiyon riski se-
zaryene göre daha 
düşüktür.
-Anne ile bebek ara-
sında erken ve sağ-
lıklı bağlanma süreci 
desteklenir.
-Doğum sonrası 
komplikasyon riski 
daha azdır.
Bebek İçin Avan-
tajları:
-Normal doğum sıra-
sında bebek, doğum 
kanalından geçerken 
akciğerleri sıkışarak 
amniyon sıvısını 
daha iyi atar, bu da 
solunum sıkıntısı ris-
kini azaltır.
-Bağışıklık sistemi 
daha güçlü olur, 
çünkü normal 
doğum esnasında an-
neye ait faydalı bak-
terilerle temas eder.
-Anne sütüyle bes-
lenmeye daha hızlı 

adapte olur.
Kırşehir’de Anne 
Adayları İçin Bil-
gilendirme Çalış-
maları Devam Edi-
yor
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
hastaneler ve aile 
sağlığı merkezleri 
aracılığıyla anne 
adaylarına yönelik 
bilgilendirme toplan-
tıları, seminerler ve 
danışmanlık hizmet-
leri sunmaya devam 
ediyor. 
 Kırşehir Eği-
tim ve Araştırma 
Hastanesi’nde doğu-
ma hazırlık kursları 
düzenlenerek, anne-
lerin bilinçlenmesi 
sağlanıyor.
 Yetkililer, 
normal doğumun 
teşvik edilmesi 
amacıyla Kırşe-
hir’deki sağlık ku-
rumlarında anne 
adaylarına yöne-
lik destekleyici 
eğitimlerin artırıl-

dığını belirtti. 
 Bu kapsam-
da, doktorlar ve ebe-
ler tarafından verilen 
eğitimlerle, anne 
adaylarının normal 
doğuma yönelik far-
kındalığının artırıl-
ması hedefleniyor.
 Tıbbi zo-
runluluk olmadığı 
sürece sezaryenin 
tercih edilmemesi 
gerektiğini vurgu-
layan sağlık yetki-
lileri, Kırşehirli 

anne adaylarını bi-
linçli ve sağlıklı 
bir doğum süreci 
için bilgilendiril-
meye davet etti.
 Anne aday-
ları, saglik.gov.tr ve 
Kırşehir İl Sağlık Mü-
dürlüğü resmi sosyal 
medya hesapların-
dan normal doğum 
ile ilgili bilgilere ula-
şabilir ve doğuma ha-
zırlık kurslarına katı-
lım sağlayabilir.
(FİLİZ ÖZ)

İl Sağlık Müdürlüğü’nden 
anne adaylarına çağrı: 

“Doğal Olan Normal Doğum”

 Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından 
hazırlanan “Aile Eği-
tim Bülteni”nin 
2025 yılı ilk sayısı, 
“Okul Öncesi 
Dönem Çocukların-
da Teknoloji Bağım-
lılığı ve Bilinçli Tek-
noloji Kullanımı” te-
masıyla yayımlandı. 
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü, bültende tek-
noloji bağımlılığının 
okul öncesi çocuklar 
üzerindeki etkileri 
ve bilinçli kullanımı-
na yönelik önemli 
bilgilere yer verildi-
ğini duyurdu.
Okul Öncesi Dö-
nemde Teknoloji 
Kullanımı Mercek 
Altında 
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü tarafından ya-
pılan açıklamada, 
bültende okul önce-
si çocukların bilinçli 
teknoloji kullanımı-
na yönelik ailelere 
rehberlik edecek 
kapsamlı bilgilerin 
yer aldığı vurgulan-
dı. Açıklamada şu 
ifadelere yer verildi:
 “Bültende, 
okul öncesi dönem 
çocuklarında bilinçli 
teknoloji kullanımı-
nın nasıl olması ge-
rektiği, teknoloji ba-
ğımlılığı kavramının 

ne olduğu ve bu yaş 
grubunda nasıl or-
taya çıktığı, teknolo-
ji bağımlılığını önle-
mek için neler yapı-
labileceği gibi konu-
lar ele alınmıştır. Ay-
rıca, ailelerin sık kar-
şılaştığı problemler 
için çözüm önerileri-
ne yer verilmiştir.”
 Ebeveyn-
lere Rehber Nite-
liğinde İçerikler 
Sunuluyor
 Bültende, 
ailelerin çocukları 
için bilinçli teknoloji 
kullanımını nasıl yön-
lendirmesi gerekti-
ğine dair bilimsel ve-
riler ve öneriler su-
nuluyor. 
 Uzman gö-
rüşleriyle destek-
lenen içerikte, 
aşırı ekran süre-
sinin çocukların fi-
ziksel ve psikolo-
jik gelişimine 
olumsuz etkileri, 
oyun bağımlılığı 
riskleri ve dijital 
dünyanın güvenli 
kullanımı gibi kri-
tik konular ele alı-
nıyor.
 Özellikle tek-
noloji bağımlılığının 
erken yaşlarda nasıl 
şekillendiği ve bu 
durumun önüne geç-
mek için ebeveynle-
rin hangi önlemleri 
alması gerektiği de-

taylı olarak açıklanı-
yor. 
 Ayrıca, al-
ternatif etkinlik öne-
rileri, çocukların di-
jital dünyada gü-
venli vakit geçirebil-
meleri için dikkat 
edilmesi gereken hu-
suslar ve aile içi ile-
tişimi güçlendirecek 
öneriler de bültende 
yer alıyor.
Kırşehir İl Milli 
Eğitim Müdürlü-
ğü’nden Ailelere 
Çağrı
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü yetkilileri, ebe-
veynlerin çocukları-
nın teknoloji kulla-
nım alışkanlıklarını 
doğru yönlendirme-
lerinin önemine dik-
kat çekerek, ailelere 
bülteni incelemeleri 
çağrısında bulundu.
 "Çağımızın 
en büyük sorunla-
rından biri olan tek-
noloji bağımlılığı ko-
nusunda ailelerin bi-
linçlenmesi büyük 
önem taşımaktadır. 
 Okul öncesi 
dönem, çocukların 
alışkanlıklarının şe-
killendiği kritik bir 
süreçtir. Bu neden-
le, ailelerin çocukla-
rına sağlıklı teknolo-
ji kullanımı konu-
sunda rehberlik et-
mesi gerekmektedir. 

Milli Eğitim Bakanlı-
ğımız tarafından ha-
zırlanan Aile Eğitim 
Bülteni, bu konuda 
ebeveynlerimize reh-
ber olacak nitelikte-
dir."
 Yetkililer, 
bültene Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın resmi 
internet sitesi ve İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü platformların-
dan erişilebileceğini 
belirtti.
Aileler İçin Bi-
linçlendirme Ça-
lışmaları Sürecek
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü, 2025 yılı bo-
yunca ebeveynlere 
yönelik bilinçlendir-
me çalışmalarına 
devam edeceklerini 
belirterek, ailelerin 
çocuklarının eğitim 
süreçlerine aktif ka-
tılım sağlaması için 
çeşitli eğitim prog-
ramları ve bilgilen-
dirme bültenlerinin 
yayınlanacağını du-
yurdu.
 Bu kapsam-
da, ilerleyen dö-
nemlerde ebeveyn-
lerin çocuk gelişimi 
ve eğitim süreçle-
rinde bilinçli hareket 
edebilmesi için farklı 
konuların ele alına-
cağı yeni bültenlerin 
yayımlanacağı bildi-
rildi.(SEVGİ ER)

"Aile Eğitim Bülteni’nin 2025 
Yılı İlk Sayısı Yayımlandı”

 Denizli'nin 
Sarayköy ilçesindeki 
tarihi eser operasyo-
nunda, gözlük kutu-
su içine gizlenmiş, 
Helenistik döneme 
ait olduğu değerlen-
dirilen 70 gram ağır-
lığında altın taç ve 
parçaları ile 2 bronz 
sikke ve 1 gümüş 
yüzük ele geçirildi.
 İl Jandarma 
Komutanlığı Kaçak-
çılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele 
Şubesi ile Sarayköy 

İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri, 
bir kişinin elindeki ta-
rihi eserleri satmak 
için müşteri aradığı 
bilgisine ulaştı.
 Şüphelinin 
kimliğini belirleyerek 
takibe alan jandar-
ma, kullandığı oto-
mobili durdurdu. 
 Otomobilde 
yapılan aramada 
gözlük kutusu içine 
gizlenmiş, 70 gram 
ağırlığında altın yap-
raktan oluşan taç ve 

parçaları ile 2 bronz 
sikke ve 1 gümüş 
yüzük bulundu. Oto-
mobildeki S.Ç. ile 
C.K. gözaltına alındı.
 Jandarma-
daki işlemlerinin ar-
dından adliyeye 
sevk edilen şüpheli-
lerden S.Ç. tutuk-
landı, C.K. ise ser-
best bırakıldı.

 Denizli 
Müze Müdürlüğü gö-
revlilerince incele-
nen tacın, milattan 
önce 3. ve 1. yüzyıl 
arası Helenistik dö-
neme ait olduğu, 
krallarca kullanıldığı 
ve paha biçilemez ol-
duğunun değerlen-
dirildiği ifade edildi. 
(AA)

Denizli'de Helenistik döneme 
ait altın taç ele geçirildi
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 Çitlekçi ma-

ğazalarından veya 

"www. citlek-

ci. com. tr" internet si-

tesinden 3 Şubat-31 

Mayıs'ta en az 500 li-

ralık alışveriş yapan-

lar arasından noter 

huzurunda yapılacak 

çekilişle belirlenecek 

30 kişi, Türkiye'nin 

yerli ve milli otomo-

bili Togg'u kazana-

cak.

"Çekiliş, 20 Hazi-

ran'da noter hu-

zurunda yapıla-

cak"

 Tunçlar Hol-

ding bünyesinde fa-

aliyet gösteren Çit-

lekçi Mağazacılık Yö-

netim Kurulu Başkan 

Vekili Abdullah Tunç, 

1970'li yıllarda baş-

ladıkları kuruyemiş 

toptancılığına dair 

tecrübelerini, 

1995'ten bu yana Çit-

lekçi markasıyla pe-

rakende sektörüne 

taşıdıklarını anlattı.

 Bu yıl 

30'uncu kuruluş yılını 

kutlayacaklarını ha-

tırlatan Tunç, "Bu 

uzun yolculukta biz-

lerle beraber olan ve 

bizleri destekleyen 

müşterilerimize 30. 

yılımızda unutulmaz 

hediye vermek iste-

dik. 

 Bu amaçla ül-

kemizin gururu, ilk 

yerli ve milli otomo-

bilimiz Togg'u 30 

müşterimize hediye 

edeceğiz." dedi.

 Tunç, belirti-

len tarihlerde her 

500 liralık alışverişte 

bir çekiliş hakkı ka-

zanılacağını belirte-

rek, şunları kaydetti:

 "Müşterileri-

miz, kampanyaya Çit-

lekçi'nin mobil uygu-

lamasını IOS veya 

Android cihazlara üc-

retsiz indirerek veya 

'cekilis. citlek-

ci. com. tr' adresinden 

iletişim formu doldu-

rarak katılabilecek. 

 Daha sonra 

mobil uygulama için-

deki QR kodu okuta-

rak veya üyeliğin ta-

nımlandığı GSM tele-

fon numarasını kasa 

görevlisine söyleye-

rek çekiliş hakkını ak-

tive edebilecek. 

 Milli Piyango 

İdaresinin 24 Ocak 

2025 tarih ve 'E-

40453693-

255.01.02-67629' sa-

yılı izniyle düzenle-

nen kampanyanın çe-

kilişi, 20 Haziran'da 

noter huzurunda ya-

pılacak.

  Çekiliş so-

nuçları, medyadan 

ve 'citlekci. com. tr" 

adresinde ilan edi-

lecek. 

 Kampanyay-

la ilgili detaylı bilgiye 

'www. citlekci. com. tr' 

adresinden ulaşılabi-

lecek.”

(AA)

 Görgün, An-
talya'daki Belek Tu-
rizm Merkezi'nde bir 
otelde bu yıl dör-
düncüsü düzenlenen 
"Savunma ve Hava-
cılık Sanayiinde Kü-
resel Stratejiler Kon-
feransı"nda gazete-
cilere, NATO ile ilgili 
faaliyetlerin artarak 

devam ettiğini söyle-
di.
 Savunma ve 
havacılık sanayii sek-
törü ihracatının 
geçen yıl beklentile-
rin üzerinde gerçek-
leştiğini ifade eden 
Görgün, "2023 yılını 
5,5 milyar dolar ih-
racat ile tamamla-

mıştık. 
 2024 yılını 
yüzde 29'luk artışla 
7,1 milyar dolar ola-
rak tamamladık. 
 2024 yılı için 
6,5 milyar dolar he-
defimiz vardı, hede-
fin yüzde 11 üzerine 
çıktık. 
 Son 2 yılda 

yaklaşık 20 milyar 
dolarlık sözleşme im-
zaladık. 
 2025 yılında 
da yine aynı hızla 
devam ettik. 
 İlk ayda şir-
ketlerimiz 1 milyar 
doların biraz üzerin-
de sözleşme imzala-
dı." dedi.

"Yerlilik oranı 
yüzde 20'den 
yüzde 80'e çıktı"
 Savunma ve 
havacılık sanayii sek-
töründe, özellikle kri-
tik teknolojilerde 
yurt dışına bağımlılı-
ğını azaltılmasının 
Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdo-

ğan'ın kendilerine 
verdiği bir ödev, koy-
duğu vizyon ve ta-
mamlanması gere-
ken bir hedef oldu-
ğunu kaydeden Gör-
gün, şöyle konuştu:
 "Cumhur-
başkanımızın son 20 
yılda bizlere, savun-
ma sanayisine duy-
duğu güvenle yerlilik 
oranı yüzde 20'ler-
den yüzde 80'lere 
ulaştı. 
 Hatta bazı 
platformlarda ve sis-
temlerde yüzde 80'in 
üzerine çıktığımızı, 
yüzde 90-95'lere 
ulaştığımızı zaman 
zaman söylüyoruz. 
 Özellikle 
bizim motor konula-
rında son zamanlar-
da yaptığımız çalış-
malarla bu oranlar 
yüzde 90 ve 95'leri 
bulmaya başladı. 
 Geçtiğimiz 
ay, kara araçları da-
iremizin hem Kara 
Kuvvetleri Komutan-
lığının hem de Jan-
darma Genel Komu-

tanlığı için tedarik fa-
aliyetlerini yürüttüğü 
4x4 araçlar için BMC 
firmasının ürettiği 2 
farklı tip araçtan 
yerli motorlu versi-
yonlarını aldık. 
 Bunlarla yer-
lilik oranları yüzde 
95 seviyelerine ulaş-
tı. 
 Her platform 
ve içindeki alt sistem 
ve alt sistemlerdeki 
kritik komponent ve 
bunların yerlileştiril-
mesi, Savunma Sa-
nayi Başkanlığı ola-
rak vazifemiz. 
 Bunları adım 
adım gerçekleştiriyo-
ruz. 
 Mümkün ol-
duğu kadar kendi 
kendimize yetebilme 
ve maliyet etkin çö-
zümler oluşturabilme 
yönünde bütün sek-
tör olarak beraber 
çalışıyoruz. 
 Bu yerlileş-
me, millileşmeyi sağ-
ladıkça da bunların 
maliyetlerinin ülke-
mize daha da düşük 

olduğunu, daha eko-
nomik bir şekilde 
son kullanıcılarımız 
için tedarik ettiğimizi 
biliyor ve gözlüyo-
ruz."
“NATO'daki müt-
tefiklerimize daha 
fazla katkı sağla-
yabileceğimizi bi-
liyoruz"
 Geçen yıl ki 
"Savunma ve Hava-
cılık Sanayiinde Kü-
resel Stratejiler Kon-
feransı" toplantısın-
da Türkiye'nin yete-
nek, yetkinlikler ve 
yüksek teknolojili alt 
yapılarının NATO'da 
daha fazla değerlen-
dirilebileceğini, 
bunun için biraz 
daha proaktif çalış-
maları gerektiğini be-
lirttiklerini anlatan 
Görgün, toplantı son-
rasında NATO ile ilgi-
li uluslararası kuru-
luşlarla işbirliğini yö-
netecek bir müdür-
lük kurduklarını söy-
ledi.
 Görgün, mü-
dürlüğün çalışmaları

na hızla başladığını ve 
tüm faaliyetlerin orga-
nizasyonunun bu mü-
dürlük çerçevesinde 
gerçekleştirildiğini 
ifade ederek, "Geçtiği-
miz yıl, şimdiye kadar 
olanın çok çok üstün-
de projelere başvurup 
ve başvurulan projele-
rinde değerlendirildiği 
bir yıl geçti. 
 Biz daha da ile-
riye gidebileceğimizi, 
daha fazla katkı sağla-
yabileceğimizi, geniş 
yelpazede olan ürünle-
rimizle NATO'daki müt-
tefiklerimizin ihtiyaçla-
rını daha fazla karşıla-
yabileceğimizi, genç, 
dinamik, üretken ve 
nispeten yeni, yüksek 
teknoloji altyapıları-
mızla daha fazla katkı 
sağlayabileceğimizi bi-
liyoruz. 
 Bunları anlat-
maya çalışıyoruz. 
 Bunlar anlatıl-
dıkça değerlendiri-
lecek, daha iyi karşılı-
ğını bulacaktır." diye 
konuştu. 
(AA)

8'den Devam

sonraki satışından 

da kulübümüzün bir 

payı var. 

 Umut ediyo-

rum ki Baran da 

Arda Güler örneğin-

de olduğu gibi kari-

yerinde ilerlerken 

onu yetiştiren kulü-

be yeni kazançlar 

sağlar."

“Beştepe'den 

daha çok yıldızlar 

çıkar"

 Ancak bu 

transferlerden ders-

ler çıkarmaları ge-

rektiğini dile getiren 

Düzgün, şunları kay-

detti: "Hem Arda 

Güler hem de Baran 

Yıldız örnekleri üze-

rinden altyapıya yak-

laşımımızı yeniden 

değerlendirmeliyiz.  

 Artık öyle bir 

zamanda yaşıyoruz 

ki bir futbolcunun bu 

düzeyleri görmesi 

için bırakın A takımı 

bazen U19'da oyna-

masına bile gerek 

kalmıyor. İyi bir 

scout sistemine veya 

menajerlik networ-

küne sahip Avrupa 

kulüpleri, ekonomik 

güçlerini kullanarak 

düzeni kendi avan-

tajlarına yeniden 

inşa ediyor.  

 Gençlerbirli-

ği'nin karakterini 

oluşturan unsurlar-

dan biri yetiştirmek-

tir. Bu kimliğimiz 

hala güçlü. 

 Ama 5-6 mil-

yonluk bir şehirde 

daha fazlasını yapa-

bilmeliyiz. 

 Baran Yıl-

dız'ın Newcastle'a git-

mesi şunu gösteri-

yor; İngiltere'nin bir 

gözü de burada, Beş-

tepe'de.  Anka-

ra'daki gençlerimizin 

bunu duyması 

önemli. 

 Beştepe'den 

daha çok Baranlar, 

daha çok yıldızlar 

çıkar."

Arda Güler Real 

Madrid'e, Mert 

Çetin Roma'ya git-

mişti

 2 Ocak 2007 

doğumlu Baran Yıl-

dız, bu sezon baş-

kent ekibinin 17 ve 

19 yaş altı takımla-

rında toplam 15 

maça çıktı. 

 İngiltere yol-

cusu Baran, A ta-

kımla bazı antren-

manlarda da yer 

aldı.

 Kırmızı-

siyahlı ekibin altyapı-

sında yetişen futbol-

culardan Arda Güler, 

önce Fenerbahçe'ye 

sonra İspanya'nın 

Real Madrid ekibine, 

Yıldırım Mert Çetin 

de İtalya'nın Roma 

takımına transfer ol-

muştu. (AA)

8'den Devam

Oyuncularını müca-

delelerinden ötürü 

kutlayan Uçar, 

"Bizim adımıza bu 

maçın mazereti 

yoktu. 
 Mutlak gali-
biyet parolasıyla çık-
tığımız bir maçtı. 
 Psikolojik 
olarak çok da rahat 
olmadığımızı göz-
lemlediniz." diye ko-
nuştu.
"Keyfini yarın sa-
baha kadar yaşa-

yacağız”
 Uçar, çok 
geniş bir kadroya 
sahip olmadıklarının 
altını çizerek, şunları 
kaydetti:
 “Haftalardır 
iyi oynuyorduk, so-
nucunu alamıyor-
duk. Bugün itibarıyla 
sonucunu aldığımız 
bir maç oldu. 
 Hayırlı uğur-
lu olsun.  Bugün coş-
kulu Konyaspor ta-
raftarı vardı. 
 Onları mutlu 
etmek istiyorduk 

ama son haftalarda 
bir türlü olmuyordu.  
Bugün onları evleri-
ne mutlu gönderiyo-
ruz. 
 Bizler de 
oyuncularımızla be-
raber bunun keyfini 
yarın sabaha kadar 
yaşayacağız. 
 Yarından iti-
baren de hafta içi oy-
nayacağımız Eyüps-
por kupa maçı ve 
sonrasında da en az 
bu kadar önemli 
olan bir Kayserispor 
maçımız var. 

 Onun hazır-
lıklarına başlayaca-
ğız."
Bodrum FK cep-
hesi
 Sipay Bod-
rum FK Teknik Di-
rektörü Volkan De-
mirel ise Konyas-
por'u tebrik ederek, 
"Lige tutunabilme 
maçıydı.  Bu 
maçta bu şekilde ye-
nilmek üzücü ama 
mücadele beni çok 
üzdü.  Maç için söy-
leyecek bir şeyim 
yok." dedi. (AA)

TÜMOSAN Konyaspor sahasında kazandı

Gençlerbirliği'nin 18 yaşındaki futbolcusu Baran 
Yıldız, Newcastle United yolcusu

Savunma ve havacılık sanayisinden 2025'in 
ilk ayında 1 milyar dolarlık sözleşme

Kuruyemiş firması 30. kuruluş yılında 
30 müşterisine "Togg" hediye edecek



+ +

+ +

+ +

SİGARAYI
BIRAK
HAYATI

BIRAKMA

kirsehirmemleket@hotmail.com

EN 
GÜNCEL 

HABERLER 
İÇİN 

KIRŞEHİR 
MEMLEKET 

GAZETESİ'Nİ
 TAKİP 
EDİN

6www.kirsehirhaber40.com 03 ŞUBAT 2025 PAZARTESİ

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

 Büyüklerimiz ne güzel demiş 
emeksiz yemek olmaz. 
 Buna benzer atasözleri dahada ço-
ğaltabiliriz. 
 “Tarlada izi olmayanın harmanda 
yüzü olmaz” nereye uyarlasan oraya yakı-
şır, orada bir anlam teşkil eder. 
 Büyüklerimizin sözü kulağımıza 
küpe olur.
 Her şeyin bir emeğin de karşılığı 
vardır. Allah’ın Resulü bir hadisi şeriflerde 
"işçinin ücretini alın teri soğumadan veri-
niz" buyurmaktadır.
 Çalışan çabalayan her şeyin karşı-
lığını mutlaka alır. 
 Yani karşılığı olmayan bir şey yok-
tur. İslam’ı yaşamak Allah’a kul olmakta 
karşılığı olandır. 
 Allah cc Kuran’da siz beni anın, 
ben de sizi anayım buyurur.
 Kuranda Allah cc biz sana Kevser 
verdik. Öyle ise namaz kıl buyuruyor. 
 Yani kuluna her şeyi vermiş bütün 
ikramları önüne sermiş kul ise şanına yakı-
şanı alır, kulluk görevini yerine getirir. 
 Rahman olan Allah cc. ise yarattı-
ğına karşılığını verir.
 Kısacası vermeden almak olmaz. 
 Önce kuluna ikram ediyor sonrada 
kulluk görevini yerine getirmesini istiyor ve 
namaz kıl buyuruyor. 
 Namazdan kaçış yok mutlaka kul 
ki karşılığını al buyuruyor. 
 Kulun biz günahkârım tembelim işi-
mizin çokluğundan dolayı kulluk görevini 
yerine getirmemesi uydurulmuş beyhude 
badirelerden başka hiçbir şey değildir.  
 Ancak kendini avutmaktır… 
 İslam’ın farzı beştir kul bunları 
mutlaka imkanları dahilinde yerine getir-
mekle zorunludur.
 Sözün özü Müslüman bir beldede 
doğan İslam dini zere doğar. 
 İslam olmayan beldelerde ise Keli-
me-i şehadeti getirerek İslam'a mühtedi 
olur.  Sağlığı yerinde akli melekleri yerinde 
akil bali ise namaz kılmakla emrolunur. 

 Sağlığı yerinde ise oruç ibadeti 
mali dengesi yerinde vücut sağlıklı ise haç 
ibadetini yine ihtiyacından fazla mala sahip 
ise zekât ibadeti ile emrolunmuştur. 
 Dünyanın malı servetine sahip 
olmuş olsan da bu beş kural yerine gelme-
diği müddetçe hepsi ahirete irtihalinde, 
malın servetin sevdiklerin seni terk ede-
cekler. 
 Sadece imanın seninle yoluna 
devam edecektir. 
 Sevdiklerin belki servetine el koya-
caklar hatta paylaşamayıp ihtilafa düşe-
ceklerdir.
 Ne güzel dile getirmiştir şair ney-
leyim köşkü, neyleyim sarayı içinde oturan 
ben olmadıktan gayri. 
 Sana mal olmayan mal, gidemedi-
ğin yerler, boğazından geçen geçmeyen bir 
şey senin değildir. Senin olana sahip ol, 
senin yanında kalana iyi bak. 
 Eşini dostunu öyle sen ki dostun 
eşin sana davacı olan değil yanında kalan 
olsun.
 Seni bırakan değil seninle gelen 
olsun. Dostun iyi gününde değil doğru 
yolu gösteren olsun. 
 Hani bizde yine bir söz varya "son 
pişmanlıkların fayda vermez”
 Allah cc Bir ayeti kerimede "Yine 
onlar, hem sana indirilene hem de senden 
önce indirilenlere iman ederler. 
 Âhiret gününe ise yakînen inanır-
lar.” 
 Rabbim inananlardan ve kulluk gö-
revlerini yerine getirenlerden eylesin. 
 Kula kulluk yaraşır. Sağlıcakla kalın 
esin olun inşallah.

 Türk Sağlık-
Sen ve Türkiye Ka-
mu-Sen Kırşehir 
Şube Başkanı Yusuf 
Aydın, üniversite ça-
lışanlarının tayin ve 
becayiş hakları ile il-
gili uzun süredir bek-
lenen düzenlemele-
rin yapılmamasına 
sert tepki gösterdi. 
 2025 yılının 
devlet tarafından 
"Aile Yılı" olarak ilan 
edilmesine rağmen, 
ailelerinden uzakta 
çalışmak zorunda 
kalan üniversite per-
sonelinin taleplerinin 
hala karşılanmadığı-
nı belirten Aydın, 
Yükseköğretim Ku-
rulu’nu (YÖK) bu ko-
nuda adım atmaya 
çağırdı.
“Üniversite Çalı-
şanları Ailelerin-
den Ayrı Yaşama-
ya Mecbur Bırakı-
lıyor”
 Başkan 
Aydın, yaptığı açıkla-
mada üniversite çalı-

şanlarının yıllardır 
tayin ve becayiş hak-
larından mahrum bı-
rakıldığını ve bu du-
rumun aile hayatları-
nı olumsuz etkiledi-
ğini dile getirdi.
 “2025 yılı, 
devletimiz tarafın-
dan ‘Aile Yılı’ ilan 
edilmiş ve aile kuru-
munun güçlendiril-
mesine yönelik çalış-
maların hayata geçi-
rileceği açıklanmıştır. 
 Ancak, bu-
rada göz ardı edilen 
en önemli konular-
dan biri, ailelerinden 
ayrı yaşamak zorun-
da bırakılan üniversi-
te çalışanlarının kı-
sıtlı temel haklarıdır. 
 Devletin me-
muru olan üniversite 
personelinin, tayin 
ve becayiş haklarının 
verilmesi gerektiğini 
uzun zamandır dile 
getiriyoruz. YÖK, 
2024 yılının Şubat 
ayında becayiş ta-
leplerini toplamış ol-

masına rağmen, ara-
dan neredeyse bir 
yıl geçmesine rağ-
men hiçbir somut 
adım atılmadı.” ifa-
delerini kullandı.
“YÖK, Aile Kuru-
munun Varlığını 
Görmezden mi Ge-
liyor?”
 Üniversite 
çalışanlarının eş du-
rumu tayini taleple-
rinin yıllardır göz 
ardı edildiğini vurgu-
layan Aydın, birçok 
çalışanın mahkeme-
ye başvurarak hakla-
rını kazanmasına rağ-
men YÖK’ün hala ge-
rekli düzenlemeleri 
yapmadığını belirtti.
 “Eş durumu 
tayini bekleyen çalı-
şanlarımızın talepleri 
ısrarla yok sayılmak-
tadır. Üniversite has-
tanelerinde görev 
yapan üyelerimiz, 
mahkemeler aracılı-
ğıyla tayin hakkını 
kazanmalarına rağ-
men, YÖK tarafın-

dan bir düzenleme 
yapılmadığı için bin-
lerce çalışan ailele-
rinden uzak kalmaya 
devam etmektedir. 
 Oysa 
YÖK’ün yayınlayaca-
ğı Atama ve Nakil Yö-
netmeliği ile bu 
sorun kökten çözüle-
bilir. Ancak YÖK, bu 
meseleyi yok saya-
rak akıl ve vicdan-
dan uzak bir tutum 
sergilemektedir.
 Merak edi-
yoruz; YÖK’e göre 
aile kurumu yok 
mudur? Devletin 
‘Aile Yılı’ ilan ettiği 
bu yılın hiçbir kıyme-
ti bulunmamakta 
mıdır?” diye konuş-
tu.
Üniversite Hasta-
nelerinde Teşvik 
Ödemeleri ve Ça-
lışma Koşulları 
Eleştirildi
Türk Sağlık-Sen Kır-
şehir Şube Başkanı 
Yusuf Aydın, sadece 
tayin ve becayiş 
hakkı değil, aynı za-
manda üniversite 
hastanelerinde çalı-
şan personelin eko-
nomik ve sosyal hak-
larının da göz ardı 
edildiğini belirtti.
 “Üniversite 
hastanelerinde çalı-
şan personelin teş-
vik ödemeleri düşük 
seviyede kalmakta, 
ağır iş yükü ve 
nöbet sistemindeki 
düzensizlikler nede-
niyle mağduriyetler 
yaşanmaktadır. Ayrı-
ca, nöbet ve diğer 
ek ödemelerdeki ge-
cikmeler çalışanların 
ekonomik durumunu 
olumsuz etkilemek-
tedir. Çalışanın hakkı 
zamanında teslim 
edilmeli, mağduri-
yetler giderilmelidir.” 
dedi.

"Türk Sağlık-Sen 
Olarak Mücadele-
mizi Sürdürece-
ğiz”
 YÖK’ün bir 
an önce harekete ge-
çerek üniversite çalı-
şanlarının mağduri-
yetini giderecek dü-
zenlemeleri hayata 
geçirmesi gerektiğini 
belirten Aydın, bu sü-
recin takipçisi ola-
caklarını vurguladı.
 “Türk Sağ-
lık-Sen olarak, bu 
haklı taleplerimizin 
yerine getirilmesi 
için YÖK ve Cumhur-
başkanlığı nezdinde 
girişimlerimizi sürdü-
receğiz. 
 Üniversite 
çalışanlarının tayin 
ve becayiş haklarının 
verilmesi, ailelerin-
den uzak yaşamala-
rının önüne geçilme-
si ve ekonomik hak-
larının iyileştirilmesi 
için mücadelemizi 
tüm platformlarda 
sürdüreceğiz. Yetkili-
leri bir an önce adım 
atmaya davet ediyo-
ruz.” ifadeleriyle 
açıklamasını sonlan-
dırdı.
Üniversite Çalı-
şanları Çözüm 
Bekliyor
 Türk Sağlık-
Sen ve Türkiye Ka-
mu-Sen Kırşehir 
Şube Başkanı Yusuf 
Aydın’ın açıklamala-
rı, uzun süredir tayin 
ve becayiş hakkı bek-
leyen üniversite per-
sonelinin mağduri-
yetini bir kez daha 
gündeme taşıdı. Ça-
lışanlar, ailelerinden 
ayrı kalmalarına 
neden olan bu soru-
nun çözülmesi için 
YÖK’ün somut adım-
lar atmasını bekliyor.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Aydın, “YÖK ne zamana 
kadar seyirci kalacak?”

 Eğitim Bir-
Sen Kırşehir Şubesi, 
Kırşehir’de hizmet 
veren Yaylagüller 
Pasta ve Unlu Ma-
mülleri ile üyelerine 
yönelik %10 indirim 
anlaşması imzaladı-
ğını duyurdu. 
 Sendika, 

üyelerinin sosyal ve 
ekonomik haklarını 
desteklemek ama-
cıyla çeşitli işletme-
lerle iş birliği yapma-
ya devam ediyor.
 Konuya iliş-
kin Eğitim Bir-Sen 
Kırşehir Şubesi tara-
fından yapılan açık-

lamada, “Eğitim Bir-
Sen Kırşehir Şubesi 
olarak Yaylagüller 
Pasta ve Unlu Ma-
mülleri ile %10 indi-
rim anlaşması imza-
lanmıştır. 
 Üyelerimize 
özel bu indirimden 
yararlanmak için 
EBS Dijital Kimlik uy-
gulaması kullanılarak 
üye iş yerlerinde in-
dirim uygulanacak-
tır” ifadelerine yer 
verildi.
 Bu anlaşma 
ile sendika üyeleri, 
Yaylagüller Pastane-
si’nde pasta, tatlı ve 
unlu mamullerden 
avantajlı fiyatlarla ya-
rarlanabilecek.
  Eğitim Bir-
Sen Kırşehir Şubesi, 
üyelerine yönelik bu 
tür indirim anlaşma-
larının süreceğini ve 
farklı sektörlerde de 
iş birliklerinin geniş-
letileceğini belirtti.

 Sendika yet-
kilileri, Eğitim Bir-
Sen üyelerinin EBS 
Dijital Kimlik uygula-
ması aracılığıyla üye 
iş yerlerinden sağla-
nan indirimlerden ko-
laylıkla faydalanabi-
leceğini hatırlatarak, 
“Üyelerimize ekono-
mik avantajlar sun-
maya devam edece-
ğiz” açıklamasında 
bulundu. Eğitim Bir-

Sen Kırşehir Şubesi 
üyeleri, detaylı bilgi-
ye sendikanın resmi 
iletişim kanalları üze-
rinden ulaşabilecek.
(FİLİZ ÖZ)

Eğitim Bir-Sen Kırşehir Şubesi’nden 
üyelerine özel indirim anlaşması

 Kamu De-
netçiliği Kurumu 
(KDK), emeklilik ne-
deniyle kesilen aile 
yardımı ödemesinin 
geriye dönük öden-
memesini hukuka ay-
kırı bularak ödeme 
yapılması adına tav-
siye kararı verdi. Ka-
rarla, başvurucuya 
geriye dönük ödeme 
yapıldı.
 KDK'nin 
açıklamasına göre, 
bir devlet hastane-
sinde ebe olarak 
görev yapan kişi, 
2003'te doğum 
yaptı. Bunun üzerine 

memur olan eşine 
çocuk nedeniyle aile 
yardımı ödenmeye 
başlandı. Bu kişinin 
ekim 2021'de emekli 
olmasıyla ise aile yar-
dımı ödemesi son-
landırıldı.
 Ödemenin 
kesildiğini ocak 2024 
maaş bordrosunda 
fark eden kişiye, baş-
vurusu üzerine 
şubat itibarıyla 
ödeme yapılmaya 
başlandı.
 Aile yardımı 
alamadığı döneme 
ilişkin geriye dönük 
ödeme yapılmasını 

talep eden kişiye 
ancak 3 ay ödeme 
yapılabileceği belirti-
lerek, sadece 3 aylık 
aile yardımı ödemesi 
yapıldı.
 Kişi, diğer 
aylara ait aile yardı-
mı ödemesinin de ya-
pılması adına KDK'ye 
başvurdu.
 Başvuruyu 
inceleyen KDK, do-
ğumdan itibaren 
takip eden aybaşın-
dan itibaren aile yar-
dımı ödemesinin 657 
sayılı Devlet Memur-
ları Kanunu gereği il-
gililere yapılmasının 

hüküm altına alındı-
ğını, başvurucunun 
belirtilen dönemde 
ödemeden faydalan-
dırılmamasını huku-
ka ve hakkaniyete 
aykırı olduğu sonu-
cuna ulaştı.
 KDK, başvu-
rucuya belirtilen dö-
neme ilişkin geriye 
dönük ödeme yapıl-
ması adına Sağlık Ba-
kanlığına tavsiye ka-
rarı gönderdi. Karar 
üzerine Bakanlık, 
başvurucuya ödeme 
yaptığına dair 
KDK'ye bildirimde bu-
lundu.(AA)

Emeklilik nedeniyle kesilen aile yardımı KDK 
aracılığıyla geriye dönük olarak ödendi
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 Millî Eğitim 
Bakanlığı tarafından 
çocuk edebiyatı ala-
nında eser veren ye-
tiştiricilere yönelik 
düzenlenen "Çocuk 
Edebiyatı Öğretmeni 
Kongresi" için başvu-
rular 10 Şubat'ta baş-
lıyor. 
 Kırşehir Millî 
Eğitim İl Müdürlüğü 
tarafından yapılan 
duyuruda, kongre ya-
yının çocuk alanında 
öğretmenleri bir 
araya getirmek, bü-
yümeler arasındaki 
mesafeyi artırmak, 
aralıkta tartışmak ve 
çocuk edebiyatına 
katkı sağlamak ama-
cıyla düzenleneceği 

belirtildi.
 Ankara Hacı 
Bayram Veli Üniver-
sitesi Itri Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde 
12-13 Mayıs tarihle-
rinde gerçekleştiri-
lecek kongreye Kır-
şehir'den de beslen-
menin eklenmesi 
bekleniyor. 
 Kongreye 
başvurular 10 Şubat 
- 7 Mart tarihleri ara-
sında alınacak olup, 
başvuru kılavuzu "co-
cukedebiyatikongre-
si. eba. gov. tr" adre-
sinde yayımlandı. 
 Onursal baş-
kanlığını Millî Eğitim 
Bakanı Yusuf 
Tekin'in yapacağı or-

ganizasyona, eğit-
menlerin bildiri veya 
poster sunumları ile 
katılabilecek.
KIRŞEHİR'DEN KA-
TILIM BEK-
LENİYOR
 Kırşehir'de 
edebiyat alanında 
eser verenler için 
önemli bir fırsat 
sunan kongrede, 
çocuk edebiyatının 
eğitimdeki rolü, öğ-
retmen yazarların et-
kisi, çocukların edebî 
koleksiyonlarıyla ta-
nışma ve gençleri 
arasındaki iş birliği 
gibi konular ele alı-
nacak. 
 Özellikle Kır-
şehir'de edebiyat kat-

kısı sunan bu plat-
formda yer alarak 
bilgi ve deneyimleri-
ni paylaşmaları bek-
leniyor.Kongre kap-
samında, "Kültürel 
Mirasın Aktarımında 
Çocuk Edebiyatı", 
"Çocuk Edebiyatında 
Dil Zenginliği", "Ede-
biyatın düşünceleri 
Gelişimine Etkisi" 
gibi yedi ana başlık 
altında bildiriler su-
nulacak. 
 Ayrıca 
"Çocuk Edebiyatında 
Mekân, Zaman, Kah-
raman ve Olay Ör-
güsü", "Masal Anlatı-
cılığı", "Sesli Okuma 
(Canlandırma Yapa-
rak Okuma)" ve "Ge-

leneksel Çocuk 
Oyunlarındaki Edebî 
Ögeler" gibi atölye 
çalışmaları düzenle-
niyor.
 Kırşehir Millî 
Eğitim Müdürlüğü, 
kongreye katılma 
göstermeleri için du-
yuru yaparak teşvik-
te bulundu. 
 Kongrede ay-
rıca akademisyenler, 
yazarlar ve bireylerin 
temsilcileri de yer 
alacak. Başvuruların 
7 Mart'a kadar deva-
mı kongreye ilişkin 
ayrıntılı bilgiler, "co-
cukedebiyatikongre-
si. eba. gov. tr" adre-
sinden öğrenilebi-
lecek. (SEVGİ ER)

 Kırşehir Ti-

caret ve Sanayi 

Odası (Kırşehir 

TSO), iş sağlığı ve 

güvenliği alanında fa-

aliyet gösteren fir-

malarla bir araya ge-

lerek, 1 Ocak 2025 

tarihinde yürürlüğe 

girecek yeni düzen-

lemeler kapsamında 

bilgilendirme ve de-

ğerlendirme toplantı-

sı gerçekleştirdi.

 Kırşehir TSO 

Yönetim Kurulu Baş-

kanı Mustafa Yılmaz 

başkanlığında ger-

çekleşen toplantıya, 

Başkan Yardımcısı Ali 

Ardıç, Yönetim Kuru-

lu Üyeleri Uğur Bü-

yükşahin ve Fatih Al-

tuntaş’ın yanı sıra, ili-

mizde faaliyet göste-

ren Vaha İş Sağlığı 

ve Güvenliği, Kırşehir 

İş Güvenliği Sağlığı, 

Aşıkpaşa Ortak Sağ-

lık Güvenlik ve Ahi 

Sağlık Çevre İş Gü-

venliği firmalarının 

yetkilileri katıldı.

 Toplantının 

ana gündem madde-

si, 1 Ocak 2025 iti-

barıyla yürürlüğe gi-

recek olan İş Sağlığı 

ve Güvenliği Kanu-

nu’ndaki yeni düzen-

lemeler oldu. 

 Bu çerçeve-

de, kamu işyerleri ile 

50’den az çalışanı 

olan ve az tehlikeli sı-

nıfta yer alan işyerle-

rinin de iş sağlığı ve 

güvenliği hizmeti 

alma zorunluluğu 

kapsamına alınması 

değerlendirildi.

 Toplantıda, 

Kırşehir’de faaliyet 

gösteren işletmelerin 

yeni mevzuata uyum 

sağlaması için gerek-

li bilgilendirme ve 

destek çalışmalarının 

yürütülmesi konu-

sunda görüş birliğine 

varıldı. 

 Katılımcılar, 

üyelere gereken yar-

dım ve kolaylığın sağ-

lanmasının önemine 

dikkat çekerken, iş 

güvenliği hizmetleri-

nin yaygınlaştırılması 

adına iş birliği yapıl-

masının gerekliliği 

vurgulandı. 

 Kırşehir TSO 

Yönetim Kurulu Baş-

kanı Mustafa Yılmaz, 

toplantının ardından 

yaptığı açıklamada. 

 “İş sağlığı ve 

güvenliği her işlet-

menin önceliği olma-

lıdır. 

 2025 itiba-

rıyla yürürlüğe gi-

recek düzenlemeyle, 

daha fazla işletmenin 

bu kapsama dahil 

edilmesi sağlanacak. 

 Oda olarak 

üyelerimizin bu süre-

ce en iyi şekilde ha-

zırlanması için eli-

mizden gelen deste-

ği sunacağız" ifade-

lerini kullandı.

 Kırşehir 

TSO’nun ilgili yasa 

değişikliğine yönelik 

farkındalık yaratma 

ve iş dünyasına reh-

berlik etme çalışma-

ları önümüzdeki dö-

nemde de devam 

edecek. 

(HATİCE 

SÜRMELİ)

 Fen Bilimleri 

Enstitüsü tarafından 

düzenlenen 2025 Yılı 

Kalite Yönetim Siste-

mi Planlamaları Top-

lantısı, 28 Ocak 

2025 tarihinde saat 

10.00’da Enstitü Top-

lantı Salonu’nda ger-

çekleştirildi. 

 Toplantıya, 

Üniversite Rektör 

Yardımcısı ve Kalite 

Yönetim Koordinatö-

rü Sayın Prof. Dr. Hü-

seyin Şimşek başta 

olmak üzere, Enstitü 

Müdürü Prof. Dr. 

Ümit Demiral, Müdür 

Yardımcıları Prof. Dr. 

Dilber Polat ve Doç. 

Dr. Ertuğrul Kul ile 

Sosyal Bilimler Ensti-

tüsü ve Sağlık Bilim-

leri Enstitüsü yöne-

tim kadroları katılım 

sağladı. Toplantıda, 

üniversite bünyesin-

deki enstitüler için 

belirlenen Süreç Per-

formans Parametre-

leri gözden geçirile-

rek 2025 yılı planla-

maları tamamlandı. 

 Akademik ve 

idari süreçlerin iyi-

leştirilmesine yönelik 

stratejilerin ele alın-

dığı toplantıda, kali-

te standartlarının sür-

dürülebilirliğinin sağ-

lanması ve eğitim-

öğretim faaliyetlerin-

de verimliliğin artırıl-

ması konularında 

önemli kararlar alın-

dı.

 Kalite Yöne-

tim Sistemi kapsa-

mında belirlenen he-

deflerin enstitüler ba-

zında uygulanabilirli-

ği ve önümüzdeki dö-

nemde kalite güven-

cesi süreçlerinin ge-

liştirilmesine yönelik 

yol haritası toplantı-

nın ana gündem 

maddelerini oluştur-

du.Fen Bilimleri Ens-

titüsü yetkilileri, 

2025 yılı boyunca ka-

lite süreçlerinin titiz-

likle takip edileceğini 

ve belirlenen perfor-

mans parametreleri 

doğrultusunda sü-

rekli iyileştirme çalış-

malarının devam 

edeceğini ifade etti.

(ÜMMÜGÜLSÜM 

EROĞLU)

8'den Devam

çalışma yapılıyor. 

 Sporsever ço-

cuklar ve gençler 

için düzenlenen bu 

etkinlik, ilçede spo-

run daha geniş kitle-

lere ulaşmasını 

amaçlıyor. Yetkililer, 

GSB Spor Okulla-

rı'nın gençleri sporla 

tanıştırmak ve sağ-

lıklı bir yaşam biçimi-

ni teşvik etmek ama-

cıyla birçok farklı 

branşta faaliyet yü-

rüttüğünü belirterek, 

masa tenisi antren-

manlarının belirlenen 

program doğrultu-

sunda devam ettiğini 

ifade etti. 

 Mucur ilçe-

sinde sporun geliş-

mesine katkı sağla-

yan bu tür etkinlikle-

rin artarak devam et-

mesi beklenirken, 

masa tenisine ilgi 

duyan çocuk ve 

gençlerin Mucur 

Spor Salonu’ndaki 

antrenmanlara katı-

lım sağlamaları teş-

vik ediliyor.

(SEVGİ ER)

8'den Devam

bugün destek ol-

mazsak, ilerleyen sü-

reçte üzüntülerimizi 

ifade etmenin bir an-

lamı kalmaz. 

 Tüm Kırşe-

hirlileri, spor sever-

leri ve sorumluluk sa-

hibi herkesi Kırşe-

hirspor’a sahip çık-

maya davet ediyo-

rum” şeklinde ko-

nuştu. Kırşehirs-

por’un, Kırşehir’in 

bir değeri olarak 

yaşatılması gerekti-

ğini belirten Müfit 

Göçen’in bu çağrısı-

nın nasıl bir karşılık 

bulacağı merak ko-

nusu.  Spor camiası 

ve Kırşehir halkı, Kır-

şehirspor’un gelece-

ği için birlik ve bera-

berlik içerisinde ha-

reket etme noktasın-

da önemli bir sınavla 

karşı karşıya bulunu-

yor. (SEVGİ ER)

“Çocuk Edebiyatı 
Öğretmen Kongresi” için 

başvurular başlıyor

KIRŞEHİR'DE ÇOCUK EDEBİYATI ÖĞRETMEN 
KONGRESİNE BAŞVURULAR BAŞLIYOR 2025 Yılı Kalite Yönetim 

Sistemi Planlamaları 
Toplantısı yapıldı

Fen Bilimleri Enstitüsü 2025 Yılı Kalite Yönetim 
Sistemi Planlamaları Toplantısı Gerçekleştirildi

Kırşehir TSO’dan İş 

Sağlığı ve Güvenliği Toplantısı

Kırşehir Kent KonseyiBaşkanı Müfit
 Göçen’den Kırşehirspor’a Destek Çağrısı

Mucur Spor Salonu’nda GSB Spor Okulları Kapsamında 
Masa Tenisi Antrenmanları Devam Ediyor

 Kırşehir'de 

müstakil evde çıkan 

yangında dumandan 

etkilenen 1 kişi has-

taneye kaldırıldı.

 Şahin Garip 

(76), Bağbaşı Mahal-

lesi'ndeki ikametinde 

sobayı yakmak ister-

ken çevresinde bulu-

nan poşet ve kağıt-

ların tutuşması so-

nucu yangın çıktı.

 İhbar üzeri-

ne olay yerine itfa-

iye, polis ve sağlık 

ekipleri sevk edildi.

 Dumandan 

etkilenen Garip, Kır-

şehir Eğitim ve Araş-

tırma Hastanesi'ne 

kaldırıldı.

 İtfaiye ekip-

lerince söndürülen 

yangın, evde hasara 

yol açtı.

KIRŞEHİR (AA)

Kırşehir'de müstakil evde çıkan 
yangın söndürüldü



Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesi'ni 

Takip Edin

7'de

 İlk yarı
 3. dakikada 
ceza sahası önünden 
kazanılan serbest vu-
ruşta Fredy'nin sert 
ve düzgün şutunda, 
top üstten az farkla 
auta gitti.
 6. dakikada 
ev sahibi ekip öne 
geçti. Pedrinho'nun 
ara pasına hareket-
lenen Yusuf Erdo-
ğan, kaleci Diogo 
Sousa'yı da geçerek 
topu ağlara gönder-
di: 1-0.
 36. dakikada 
Konyaspor farkı ikiye 
çıkardı. 
 Pedrin-
ho'nun ceza sahası-

na ortasında Kramer, 
kafa vuruşunda di-
rekten dönen topu fi-
lelere yolladı: 2-0.
 45. dakikada 
Bodrum FK, VAR in-
celemesinin ardın-
dan penaltı kazandı. 
 43. dakikada 
ceza sahası içinde 
Yusuf Erdoğan'ın 
topa müdahalesinin 
ardından hakem 
Ümit Öztürk, VAR 
odasının uyarısı üze-
rine pozisyonu saha 
kenarındaki ekran-
dan izledi. 
 Yusuf Erdo-
ğan'ın topa eliyle mü-
dahale ettiğini belir-
leyen Öztürk, penaltı 

noktasını işaret etti. 
 Taylan An-
talyalı'nın kullandığı 
penaltıda kaleci Slo-
wik direk dibinden 
topu çıkardı.
 Karşılaşma-
nın ilk yarısı, ev sa-
hibi ekibin 2-0 üs-
tünlüğüyle bitti.
 İkinci yarı
 46. dakikada 
Melih İbrahimoğ-
lu'nun uzaktan sert 
şutunda, top direk-
ten döndü.
 55. dakikada 
Konyaspor, skoru 3-
0'a getirdi. Sol ka-
nattan atağa çıkan 
Konyaspor'da Ped-
rinho'nun pasında 

Melih İbrahimoğlu, 
topu ceza sahası 
içinde Oğulcan 
Ülgün ile buluşturdu. 
Oğulcan'ın beklet-
meden yerden orta-
sında arka kale dire-
ği önündeki Kramer, 
topu ağlara gönder-
di.
 64. dakikada 
Fredy'nin ara pasın-
da Taylan Antalya-
lı'nın ceza sahası 
içinden vuruşunda, 
top üstten auta çıktı.
 68. dakikada 
konuk ekip farkı 2'ye 
indirdi. 
 Konyaspor 
defansının uzaklaş-
tırmaya çalıştığı topa 

Fredy, gelişine sert 
ve düzgün vurdu. 
 Üst direkten 
dönen top, kaleci Slo-
wik'in sırtına çarpa-
rak ağlarla buluştu: 
3-1.
 81. dakikada 
Prib'in sağ kanattan 
yerden sert ortasın-
da Aleksic'in beklet-
meden vuruşunda, 
top üstten dışarı 
gitti.
 Karşılaşma, 
ev sahibi ekibin 3-1 
üstünlüğüyle sona 
erdi.
TÜMOSAN Kon-
yaspor cephesi
 Trendyol 
Süper Lig'in 22. haf-
tasında konuk ettiği 
Sipay Bodrum FK'yi 
3-1 yenen TÜMO-
SAN Konyaspor'da 
teknik direktör 
Recep Uçar, haftalar-
dır iyi oynadıklarını 
ancak sonuç alama-
dıklarını belirterek, 
"Bugün itibarıyla so-
nucunu aldığımız bir 
maç oldu." dedi.
 Uçar, maçın 
ardından düzenlenen 
basın toplantısında, 
aldıkları galibiyetin 
şehir ve takım adına 
çok anlamlı olduğu-
nu söyledi.
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 Gençlerbirliği 
Kulübü Genel Mena-
jeri Ali Ekber Düz-
gün, 18 yaşındaki 
orta saha oyuncusu 
Baran Yıldız'ın, İngil-
tere Premier Lig 
ekibi Newcastle Uni-
ted'a transferinde 

işin resmi imzaya kal-
dığını belirterek, 
"Herhangi bir sürpriz 
olmadığı sürece genç 
futbolcumuz İngilte-
re yolcusu." dedi.
 Ali Ekber 
Düzgün, Baran Yıldız 
için Newcastle Uni-

ted Kulübü ile yapı-
lan transfer görüş-
meleri hakkında 
açıklamalarda bulun-
du.
 "Baran'ın 
transferinde iş resmi 
imzaya kaldı. 
 Henüz res-

men sonuçlanmadı. 
 Ama herhan-
gi bir sürpriz olmadı-
ğı sürece genç fut-
bolcumuz İngiltere 
yolcusu." ifadelerini 
kullanan Düzgün, 
şöyle devam etti:
 "Altyapı dü-
zeyinden bir Premier 
Lig takımı kadrosuna 
transfer olması fut-
bolcumuz için büyük 
başarı. 
 Umarım yeni 
takımında kadro 
şansı bulur. 
 Çünkü o kad-
roya girdiği sürece 
Gençlerbirliği'nin de 
bu transferden elde 
edeceği kazanç arta-
cak. 
 Bir 

7'de

 Gençlik ve 

Spor Bakanlığı (GSB) 

Spor Okulları kapsa-

mında Mucur Spor 

Salonu’nda düzenle-

nen masa tenisi ant-

renmanları tüm hı-

zıyla devam ediyor. 

 Mucur ilçe-

sinde gençlerin 

sporla buluşmasını 

sağlayan etkinlikler, 

çocuklar ve gençler 

için hem fiziksel geli-

şimi destekliyor hem 

de spor kültürünün 

yaygınlaşmasına 

katkı sunuyor.

 Masa tenisi 

branşına ilgi göste-

ren sporcular, antre-

nörler eşliğinde tek-

nik ve taktik çalış-

malar gerçekleştirir-

ken, yeteneklerini 

geliştirme fırsatı bu-

luyor. 

 Eğitimlerde 

temel vuruş teknik-

lerinden refleks ge-

liştirmeye kadar pek 

çok konuda 

 Kırşehir Kent 

Konseyi Başkanı 

Müfit Göçen, zor 

günler geçiren Kırşe-

hirspor için tüm Kır-

şehirlilere ve yetkili-

lere önemli bir çağrı-

da bulundu. 

 Kırşehir’in 

futbol alanındaki en 

önemli markaların-

dan biri olan Kırşe-

hirspor’un yaşaması 

ve değer kaybetme-

mesi adına destek 

verilmesi gerektiğini 

vurgulayan Göçen, 

özellikle maddi sıkın-

tılar nedeniyle zorluk 

çeken kulübe sahip 

çıkılması gerektiğini 

belirtti.

 Müfit Göçen 

yaptığı açıklamada, 

“Hepimizin anıların-

da, yaşantısında yeri 

olan Kırşehirspor, yıl-

larca verilen emekle-

rin sonunda oluşan 

değerli bir markadır. 

Bu marka, hepimizi 

temsil etmektedir ve 

bu zor dönemde ya-

nında olmamız ge-

rekmektedir. 

 Taraftarları-

mızın tribünleri dol-

durarak moral ver-

mesi, ilimiz yöneti-

minde yetki sahibi 

atanmış ve seçilmiş-

lerin ise özellikle 

maddi yönden des-

tek sağlaması şart-

tır” ifadelerini kullan-

dı.

 Kırşehirs-

por’un içinde bulun-

duğu olumsuzluklara 

karşı duyarsız kalın-

maması gerektiğini 

vurgulayan Göçen, 

şehrin tüm dinamik-

lerini harekete geç-

meye davet ederek, 

“Şimdi ellerimizi bir-

leştirip taşın altına 

koyma vaktidir. 

 Eğer 

5'te

5'te

Kırşehir Kent Konseyi
Başkanı Müfit Göçen’den 

Kırşehirspor’a Destek Çağrısı

Mucur Spor Salonu’nda GSB Spor 
Okulları Kapsamında Masa Tenisi 

Antrenmanları Devam Ediyor

TÜMOSAN Konyaspor sahasında kazandı

Gençlerbirliği'nin 18 yaşındaki futbolcusu 
Baran Yıldız, Newcastle United yolcusu
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